

2020 Prospectus of Chinese Government Scholarship for Hebut

I. Supporting Categories, Duration and Instruction Language

1. Supporting Category

This scholarship only supports Doctor Degree students.

2. Catalogue of Majors

Mechanical Engineering	Power Engineering and Engineering Thermal Physics	Heating, Gas Supply, Ventilating and Air Conditioning Engineering	Electrical Engineering
Biomedical Engineering	Chemical Engineering and Technology	Civil Engineering	Management Science and Engineering
Technology Economy and Management	Materials Science and Engineering	Electronic Science and Technology	Control Science and Engineering

3. Duration. 4 academic years. The scholarship covers both major study and Chinese language/preparatory study, as specified in the Admission Letter.

4. Instruction Language. Scholarship students can register for either Chinese-taught program or English-taught program.

II. Scholarship Coverage

1. Free tuition and accommodation
2. Living expenses: 3,500 RMB per month
3. Free medical insurance

III. Where and When to Apply

Accepting organization: Hebei University of Technology

Agency No.: 10080

Time to apply: 1st January-15th May

IV. Eligibility

1. Applicants must be a citizen of a country other than the People's Republic of China, and be in good health.

2. The requirements for applicants' degree and age are that applicants must: Be a

master's degree holder and no more than 40.

3. Chinese-taught program: The applicants shall have HSK4 certificate with scores no less than 210.

4. English-taught program: No requirements for applicants' Chinese. Applicants from non-English speaking countries shall take TOEFL with scores no less than 85 or IELTS no less than 6.0.

V. Application Procedure

1. Complete the online application procedure at CGS Information Management System for International Students (Visit <http://www.csc.edu.cn/studyinchina> or <http://www.campuschina.org> and click "Application Online" to log in), submit online the completed Application Form for Chinese Government Scholarship, and print a hard copy.

2. Complete the online application procedure at Hebut Online Application System for International Students (Visit <https://hebut.17gz.org/member/login.do>). A candidate, who wants to apply for Master Degree or PhD Degree, is encouraged to contact with the supervisor directly. The information for the supervisors could be found from <https://sie.hebut.edu.cn/lxhg/dsxx/index.htm>

3. Submit all your application documents to Hebei University of Technology before the deadline.

VI. Application Documents (in duplicate)

1. Application Form for Chinese Government Scholarship (written in Chinese or English);

2. Notarized highest diploma;

Prospective diploma recipients must submit official document issued by your current school to prove your current student status or expected graduation date. Documents in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.

3. Academic transcripts (written in Chinese or English);

Transcripts in languages other than Chinese or English must be attached with notarized Chinese or English translations.

4. A Study Plan or Research Proposal (written in Chinese or English);

This should be a minimum of 800 words for postgraduate program applicants.

5. Two Recommendation Letters (written in Chinese or English);

Applicants for postgraduate program must submit two recommendation letters signed by professors or associate professors.

6. Foreigner Physical Examination Form (photocopy) (The original copy will be kept by yourself and the form is uniformly printed by Chinese healthy quarantine departments. It must be written in English and can be downloaded from <http://www.csc.edu.cn/studyinchina> or <http://www.campuschina.org>).

The physical examinations must cover all of the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete forms or forms without the signature of the attending physician, or the official stamp of the hospital, or a sealed photograph of the applicant are considered as invalid. Please carefully plan your physical examination schedule as the result is valid for only 6 months.

7. The copy of valid HSK Certificate (if available).

8. The copy of valid TOEFL or IELTS Certificate (if available).

All documents should be bound together on top left corner in order (You should submit TWO sets of bound documents). No application documents will be returned.

VII. Scholarship Confirmation

1. Hebei University of Technology reviews the application documents and decides the nominated candidates.

2. Nominated candidates will get Chinese Government Scholarships to study in China with approval of the CSC.

3. CSC reserves the rights to decide the host university for scholarship recipients with multiple offers. Each scholarship recipient—even when admitted by multiple universities—will be granted no more than one scholarship.

4. The CSC reviews eligibility and qualifications of nominated candidates, approves the List of Scholarship Recipients, and sends the admission documents to Hebut before June 30th. Hebut sends the admission documents (List of Scholarship Recipients, Admission Letter and Visa Application Form for Study in China (JW201))

to scholarship recipients.

5. Scholarship recipients shall not allowed to change their host university, field of study, or duration of study stipulated on the Admission Letter after their coming to China.

6. Scholarship will not be reserved if scholarship recipient cannot register before the registration deadline.

VIII. Contact Information of Hebut

Tel: 0086-22-60204036

E-mail: 2019060@hebut.edu.cn

Address: Room 1216, NO.7 Teaching Building, NO.8 Guangrong Road, Hongqiao District, Tianjin, P.R China

Postcode: 300130

For more information, please join QQ group (search QQ group: 931527960 or scan the QR code below)



群名称:2020 HEBUT ADMISSION...
群 号:931527960

河北工业大学 2020 年中国政府奖学金-研究生项目招生简章

一、 资助类别、期限及授课语言

1.资助类别:博士研究生。

2.招生专业

机械工程	动力工程及工程 热物理	供热、供燃气、通风 及空调工程	电气工程
生物医学工程	化学工程与技术	土木工程	管理科学与工程
技术经济与管理	材料科学与工程	电子科学与技术	控制科学与工程

3.资助期限:4 学年(资助期限为录取时确定的学习年限)。

4.授课语言:一般为汉语, 可提供英语授课。

二、 奖学金内容

1. 免学费, 免住宿费

2. 生活费 3,500 元人民币/月

3. 综合医疗保险

三、 申请受理机构和申请时间

申请受理机构: 河北工业大学

机构代码: 10080

申请时间: 1 月 1 日-5 月 15 日

四、 申请条件

1.非中国籍公民, 身体健康;

2.学历和年龄要求: 来华攻读博士学位者, 须具有硕士学位, 年龄不超过 40 岁;

3.汉语授课: 申请者汉语水平需达到 HSK4 级 210 分以上水平;

4.英语授课: 对申请者汉语水平不作要求, 母语为非英语国家的申请者 TOEFL 成绩不低于 85 分或 IELTS 成绩不低于 6.0 分。

五、 申请流程

1. 登录“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”(登录 <http://www.csc.edu.cn/studyinchina> 或 <http://www.campuschina.org> 后, 点击“网上报

名学生入口”图标进入)填写申请信息,在线提交并打印《中国政府奖学金申请表》。

2. 登录“河北工业大学来华留学网上报名系统”(登录<https://hebut.17gz.org/member/login.do>后,点击注册)填写申请信息,完成网上报名。我校鼓励申请者自行联系指导教师,指导教师信息可查询<https://sie.hebut.edu.cn/lxhg/dsxx/index.htm>

3.在规定时间内将申请材料提交至河北工业大学。

六、申请材料(均为一式两份)

1.《中国政府奖学金申请表》(中文或英文);

2.经过公证的最高学历证明。如申请人为在校学生,须另外提交本人就读学校出具的在学证明。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文;

3.学习成绩单。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文;

4.来华学习和研究计划。用中文或英文书写,研究生不少于800字;

5.推荐信。申请者须提交两名教授或副教授的推荐信,用中文或英文书写;

6.《外国人体格检查表》复印件。原件自行保存,此表格由中国卫生检疫部门统一印制,可登录国家留学基金委网站<http://www.csc.edu.cn/studyinchina>或<http://www.campuschina.org>下载,须英文填写。申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行检查。缺项、未贴本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查表》无效。检查结果有效期为6个月;

7.已获得HSK成绩报告的,请将复印件附在申请材料中。

8.已获得TOEFL或IELTS成绩报告的,请将复印件附在申请材料中。

以上材料请按上述顺序在左上角装订成册(一式两册)。无论录取与否,申请材料均不返还。

七、录取及通知

1.河北工业大学负责审核申请材料、确定录取人选;

2.拟录取人选经国家留学基金委审核合格,即可获得中国政府奖学金资助来华学习;

3.每名奖学金获得者只能获得一个中国政府奖学金项目的资助,对于同时被多所高校录取的奖学金申请人,国家留学基金委仅为其保留一所学校的奖学金资

格；

4.国家留学基金委将于6月30日前将《录取名单》《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》(JW201表)寄回录取院校,由河北工业大学转交学生本人;

5.奖学金获得者来华后不得变更录取院校、学习专业及学习期限;

6.不能按录取期限来华学习者,奖学金资格不予保留。

八、联系方式

电话:0086-22-60204036

E-mail: 2019060@hebut.edu.cn

部门:河北工业大学国际教育学院留学生招生办公室

地址:中国天津红桥区光荣道8号第七教学楼1216室

邮编:300130

更多信息请加入QQ群(搜索群号:931527960或扫描下方二维码)



群名称:2020 HEBUT ADMISSION...
群号:931527960